



香港業餘田徑總會
Hong Kong Amateur Athletic Association

灣仔運動場

<<特別開放時段-暫停通知>>

自 2020 年 3 月 3 日起，香港業餘田徑總會成功向康文署爭取特別開放灣仔運動場予教練及運動員使用，惟鑑於近日疫情在社區迅速爆發，為配合香港特別行政區政府的呼籲，減少及暫停社區活動。田總決定由 2020 年 3 月 24 日起暫停有關灣仔運動場特別開放時段的訓練安排，直至另行通告，以保障參加者的健康安全。

如有任何查詢，可致電 2177 2600 與本會職員聯絡。

香港業餘田徑總會

二零二零年三月二十三日

23 March 2020

Wan Chai Sports Ground

<< Suspension of special training session >>

Hong Kong Amateur Athletic Association (HKAAA) successfully requested the Leisure and Cultural Services Department to open special training sessions at the Wan Chai Sports Ground for our registered athletes and coaches since 3 March 2020. However, in view of the rapid outbreak of coronavirus, HKAAA decide to suspend the special training session until further notice to stick with the HKSAR's announcement, reduce and suspend of social activities, to ensure the health and safety of the participants.

If you have any enquiries, please do not hesitate to call 2177 2600.

Hong Kong Amateur Athletic Association

24/F, Guangdong Tours Centre, 18 Pennington Street, Causeway Bay, Hong Kong
Tel: (852)21772600 Fax: (852)25775392
Email: inquiry@hkaaa.com Website: <http://www.hkaaa.com>